
Meditatie

Psalm 19:4 Lezen: Hosea 5 

Te midden van de bange drukkende dagen, waarin wij verkeren, is het mij een 
verkwikking u, mijne vrienden, in zulk een grote getale weder te mogen begroe-
ten. Hoe banger de nood, hoe feller de tegenstand wordt, hoe meer wij naar 
elkander verlangen kunnen om met elkander gesterkt te worden in ’t begin-
sel, dat ons samen bindt. Och neen, niet in ons getal, noch in ons zelve ligt 
de kracht van de strijd, dien wij moeten aanbinden. Voorwaar, indien dit zoo 
zijn moest, dan was het Gods erfdeel hopeloos. Zoo het getal der strijders had 
moeten beslissen, wat ware dan van Israël geworden in de dagen van Gideon? 
van Simson? van Josaphat in wien geen kracht was tegen de grote menigte 
zijner vijanden? Wat ware dan geworden van ons land in de bloedenstrijd tegen 
Rome en Spanje? Maar ’t heeft de Heere behaagd Zich te verheerlijken in het 
geen bij de wereld veracht  en nietig is. Zijn kracht wordt in zwakheid volbracht. 
Die kracht verheerlijkt Hij ter overwinning  van Zijn volk in de zware strijd tegen 
een drie hoofdige vijand: satan, wereld en hun eigen vlees. Niet een van Gods 
kinderen zou in deze strijd staande blijven, zoo niet de Leeuw uit Juda’s stam 
had overwonnen. Door Zijn kracht alleen zullen Zijn uitverkorenen meer dan 
overwinnaars zijn en als helden het slijk der straten treden en zal eens de schare 
die niemand tellen kan uit alle natie en geslachten en volken en talen de palm-
takken der overwinning in de hand hebben gevende Gode en het Lam eeuwig 
de eer. 
Ook in het natuurlijke leven wil de Heere  meermalen door kleine krachten grote 
werken doen, ja in het staatkundig leven beschaamt Hij dikwerf de groten en 
machtigen, om door een gering  hoopsken volk  zich groot te maken. Spande 
niet een man de boog in zijn eenvoudigheid en schoot de koning Israels tussen 
de gespen en tussen het pantsier? Was, om nogmaals op ons land te wijzen, 
het getal dergenen  die voor Gods Naam en zaak zich in de bressen stelden niet 
zeer gering, welk klein getal nochtans in de mogendheden des Heeren  grote 
krachten deed? Diezelfde God die hen gesterkt heeft, leeft nog. Van Hem zij 
onze hulp. Op hem zij ons oog geslagen. Hij doet de kreupele springen als een 
hert. Hij vermag de geringe hoop dergenen die zijn geboden tot richtsnoer voor 
de Regering van ons land wensen te stellen, te sterken en te doen zegevie-
ren. En hoewel Hij als de eeuwig  Soevereine doet wat Hem behaagt: hoewel 
Hij rechtvaardig ons kan overgeven ten verderve, zullen wij vrede hebben zoo 
wij, de uitkomst aan Hem latend, onvoorwaardelijk ons aan Zijn gebod mogen 
onderwerpen.
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Van de redactie
Landelijke verkiezingen 2010.

Een jaar eerder dan verwacht is het zover. Diverse politieke partijen zagen uit 
naar vervroegde verkiezingen, met name omdat ze er van uitgingen (uitgaan) 
dat ze goed konden scoren als het kabinet voortijdig zou vallen. Maar dat kan 
nog wel eens tegen vallen. Heeft Cohen te vroeg gepiekt? Heeft Wilders niet al 
te hoge verwachtingen gehad?
Als ik dit stukje schrijf, heeft Balkenende toch eindelijk een voorkeur uitgespro-
ken als er over een week verkiezingen zijn. Alsof het pluche al verdeeld zou 
zijn. 
Maar laten we naar onze partij, de SGP kijken. We gunnen ze natuurlijk van 
harte dat ze een extra zetel mogen krijgen, of twee extra of …. Eén ding weten 
we op het moment van dit schrijven nog niet, namelijk hoeveel zetels ze zullen 
krijgen. Echter, één ding weten we wel: de stemmen zijn al geteld voordat de 
verkiezingen zijn. Wie het vatte, die vatte het.
Maar dat ontslaat ons niet van de plicht: bidt en werk.
Vanaf deze plaats willen wij dhr. B.J. van der Vlies hartelijk dank zeggen, voor 
de vele bijdragen die hij heeft geleverd voor ons blad Een Vaste Koers. 
Kijken we verder in dit nummer nog eens naar onze SGP-fractie met een aantal 
nieuwe raadsleden. En een impressie van de verkiezingsuitslagen.
Namens de redactie wensen we u veel leesgenoegen.
O ja, niet vergeten natuurlijk. Onze adverteerders achterin dit nummer. Zij ver-
gaten ons wederom niet, zult u ze ook niet vergeten!

C. van Burg

Sprak de Heere niet tot de ontmoedigde Elia, dat er nog zeven duizend waren, 
die de knie voor Baäl niet gebogen hadden? Welnu gij zult verstaan en met mijn  
vrienden en mij gevoelen, dat er blijdschap en sterkte ligt in het aanschouwen 
van U allen op deze dag.

Redevoering uitgesproken door ds. G.H. Kersten
op de algemene vergadering op 26 februari 1936
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Van de voorzitter
Ik heb in het vorige nummer geschreven over de op handen zijnde uitspraak van 
de rechter. Welnu, die uitspraak ligt er nu. De Nederlandse staat moet stappen 
ondernemen om de SGP zover te krijgen dat ze vrouwen op de kieslijsten gaat 
plaatsen. Daar is al veel over geschreven en gesproken in de laatste maanden. 
Ik wil er nu alleen dit maar van zeggen: Zo wordt er dus met de grondrechten 
omgegaan in Nederland! Ik heb altijd begrepen dat deze grondrechten (vrijheid 
van godsdienst, vrijheid van meningsuiting enz.) bedoeld zijn om minderheden 
te beschermen tegen bemoeienis van buitenaf. Nu worden ze gebruikt om min-
derheden te beknotten in hun vrijheid. Vervolgens is het uitermate triest hoe we 
zien met welke gretigheid velen in onze maatschappij deze uitspraak hebben 
ontvangen. En wat doen wij? Laten we deze zaak steeds opnieuw maar in Gods 
handen leggen. De Heere regeert.
Ik zie er ook nog wel een positieve kant aan. We merken dat velen, die helemaal 
geen SGP-er zijn, zich ergeren aan de genoemde anti-SGP hetze. Er is gelukkig 
toch ook nog wel heel wat goodwill ten aanzien van het werk van onze mensen. 
Daar moeten we zuinig op zijn. En nog iets: ik geloof dat dit ons als partij ook 
wel naar elkaar toe drijft. Dat is ook belangrijk. We hebben elkaar hard nodig!

Als u dit artikel leest, zijn de Tweede Kamerverkiezingen gehouden. Hopelijk 
is de uitslag verblijdend. Onze nestor uit de Tweede Kamer, dhr. Van der Vlies 
gunnen we een welverdiende rust, al is het afscheid vanwege de kabinetscrisis 
eerder gekomen dan hij gehoopt had. Bijna 30 jaar heeft hij op een zeer res-
pectvolle wijze het SGP-beginsel vertolkt in de Tweede kamer. Hij heeft gepro-
beerd om, zoals hij het zelf uitdrukte, de goudklomp van Gods Woord om te 
smelten naar de pasmunt voor de praktische politiek. Ik kan het niet laten iets te 
citeren uit het boekje “25 jaar Kamerlid”, wat vier jaar geleden uitkwam. Premier 
Balkenende beschreef vier jaar terug “onze” Van der Vlies als volgt: Bas van der 
Vlies is meer dan 9100 dagen lid van de Tweede Kamer. Hij vervult een unieke 
rol in ons parlement. In het debat treedt hij op als een beginselvaste vader die 
zijn kroost liefdevol, maar ook een beetje bezorgd vermaant. Altijd correct, altijd 
genuanceerd, altijd beducht een ander te kwetsen. Bas van de Vlies is nooit 
boos, hoogstens verdrietig. Hij is één van de meest innemende mensen die ik 
ken. Zijn beginselvastheid gaat gekleed in een jas van mildheid. Als hij spreekt, 
wordt er geluisterd.
Ik schrijf dit niet om met Van der Vlies te pronken, maar om aan te geven dat hij 
iemand is die respect afdwingt. Dat is erg belangrijk. Er wordt scherp op ons 
gelet!
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De gemeenteraadsverkiezingen zijn weer achter de rug. Alle kiezers die hun 
stem aan onze partij gaven, danken we hartelijk voor het vertrouwen wat u in 
de kandidaten stelde! We mogen weer met een wethouder en zeven fractiele-
den terugkomen in de raad. We hebben afscheid genomen van twee fractie-
leden. H.J. Knulst heeft twee termijnen als fractielid zijn werk gedaan. Vooral 
op financieel gebied was hij dé deskundige. Na een poos getwijfeld te hebben 
of hij opnieuw herkiesbaar zou zijn, heeft hij besloten om het werk neer te leg-
gen. Zodoende kan hij nu wat meer tijd besteden aan zijn gezin en aan andere 
verplichtingen. M.J. Otte is ook gestopt met het gemeenteraadswerk. Drie peri-
odes heeft hij onze partij vertegenwoordigd. Hij was ook geruime tijd fractie-
voorzitter. Op bescheiden wijze deed hij zijn werk. Vooral achter de schermen. 
Op 29 april is hij bevorderd tot lid in de Orde van Oranje Nassau. We gunnen 
hem dat van harte. In zijn dankwoord gaf hij aan dat hij nooit meer gedaan 
heeft dan zijn plicht. Dit soort onderscheidingen worden geschonken vanwege 
bepaalde verdiensten, maar zo zei hij: “er is ook een onderscheiding die wordt 
geschonken uit genade, en daar gaat mijn hart méér naar uit”. Welnu, dat gun-
nen we hem nog meer! 
We wensen deze twee vrienden alle goeds toe voor de toekomst.

De twee opengevallen plaatsen zijn ingenomen door Hans Rottier en Jan Murre. 
Ze zijn beiden hard aan het werk gegaan om zich de materie eigen te maken. 
We wensen hen allebei de wijsheid toe die hiervoor nodig is. Ora et labora. Bid 
en werkt!

S.D. van Koeveringe
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Portefeuilleverdeling binnen SGP-fractie
Als redactie van ‘Een vaste koers’ willen we graag de SGP-raadsleden onder de 
loep nemen en verwoorden wie wat behartigt in de raad van Reimerswaal.
Tijdens de eerste weken van de raadsperiode 2010 – 2014 is o.a. een porte-
feuilleverdeling tot stand gekomen. Middels diverse onderlinge besprekingen 
wordt vastgesteld wie welke portefeuille de komende vier jaar heeft.

Wethouder, dhr. J.P. Sinke
Woonachtig in Krabbendijke was van 1994 tot 2006 actief als raadslid; vanaf 
2006 is hij wethouder binnen onze gemeente, in het dagelijks gemeentebestuur 
heeft hij de portefeuilles van Ruimtelijk en Economisch beleid, WO-ruimtelijke 
ordening, dorpsvernieuwing, volkshuisvesting, bouwgrondexploitatie, vergun-
ningverlening en handhaving van vergunningen.

Fractievoorzitter, dhr. V. Janszen
Het  raadslid uit Rilland die sinds 1990 in de Reimerswaalse raad vertegen-
woordigd is. Zijn fractieportefeuilles zijn: Sociale- en Burgerzaken, Organisatie 
en Personeelszaken, Bestuur Informatie en Automatisering.
Dhr. Janszen is tevens contactpersoon van Rilland-Bath.

Fractiesecretaris, dhr. J.A. Rottier
Ons jongste,  kersverse raadslid uit Yerseke, tegelijk portefeuillehouder van: 
Subsidies en Individuele voorzieningen, contactpersoon voor Yerseke (dorp).

Fractiepenningmeester, dhr. J. Murre
Eveneens een nieuw gezicht in de raad van Reimerswaal. Zijn fractieportefeuille 
is: Financiën. Dhr Murre is contactpersoon voor zijn woonplaats Krabbendijke.

Raadslid, dhr. M. Sinke
Raadslid uit het hart van Reimerswaal, Oostdijk. Dhr. Sinke is sinds 1998 ver-
tegenwoordigd in het gemeentebestuur.  Zijn portefeuille is: Gemeentewerken. 
Tevens is hij voorzitter van het raadsledenspreekuur wat op verzoek van bur-
gers gehouden kan worden; daarnaast is hij contactpersoon voor de dorpen 
Oostdijk en Waarde.

Raadslid, dhr. M.J. van den Berge
De man van Economische Zaken, Milieu, Volkshuisvesting en Bouwgrondex-
ploitatie. Dhr Van den Berge heeft zitting in de raad sinds 2002, is woonachtig 
te Kruiningen en is contactpersoon voor het buitengebied.
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Raadslid, dhr. A. van Stee
Het langst zittend raadslid van de fractie. Is begonnen in 1986. Portefeuille-
houder van Ruimtelijke Ordening (dorpsvernieuwing). Tevens is dhr. Van Stee 
nestor van de raad.  Indien de burgemeester afwezig is zit hij de raadsvergade-
ring voor.  Verder is hij ook contactpersoon in zijn woonplaats Yerseke voor de 
visserij en het havengebied.

Raadslid, dhr. M. Bruinooge
Geïnstalleerd halverwege de vorige raadsperiode, in  september 2008. Dhr. 
Bruinooge behartigt de portefeuille Onderwijs en Welzijn. Daarnaast is hij ver-
vangend fractievoorzitter en contactpersoon voor zijn woonplaats Kruiningen.

Verder hebben alle raadsleden een plaatsvervanger.  Indien een raadslid voor 
een bepaalde vergadering verhinderd is, treedt zijn plaatsvervanger op.

M.W. Sinke, Waarde

Foto: Arnoud Lievense, Krabbendijke.

 
Op de foto v.l.n.r. Wethouder J.P. Sinke, de raadsleden: M. Bruinooge, V. Jans-
zen, M.J. van den Berge, A. van Stee, M. Sinke, J.A. Rottier en J. Murre.
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Uit de Raad 1
We hebben ons nieuwe raadslid Jan Murre een schriftelijk interview afge-
nomen. Hier volgt de neerslag ervan:

1. Geef de lezers a.u.b. eens iets meer achtergrondinformatie: uw leeftijd, 
opleiding, gezinssituatie, woonplaats nu, enz.:
Ik ben 42 jaar, LTS, deeltijd vervolgopleiding, ondernemer sinds 1-1-1987. Ben 
gelukkig getrouwd en we hebben drie kinderen. Geboren in Lewedorp, tijdens 
mijn jeugd in ’s-Gravenpolder en in Goes gewoond, na ons trouwen zijn we in 
Hoedekenskerke gaan wonen, in 1995 zijn we in de Zuidweg te Krabbendijke 
komen wonen.

2. Wat stelt u zich voor van het raadslidmaatschap voor de SGP?
Ik zie het raadslidmaatschap als een mooie uitdaging, en zie het als heel bijzon-
der als je vergund wordt dit werk voor de Staatkundig Gereformeerde Partij te 
mogen doen.

3. Welke zaken zullen D.V. zeker aan de orde komen in de komende jaren 
c.q. in het komende jaar?
Bezuinigingen hoor ik frequent noemen, maar om eens heel iets anders te noe-
men: Plan Kelders in Krabbbendijke.
Een nieuwe toekomst met winkels en parkeergelegenheid, voor het terrein van 
de voormalige gasfabriek in het centrum van het dorp.

4. Wat is uw persoonlijke portefeuille?
Financiën.

5. Vertel daar a.u.b. eens iets meer over. Hebben zaken uit de u toege-
kende portefeuille ook uw bijzondere interesse? Hoe komt zo’n portefeuil-
leverdeling tot stand?
Alles is nieuw natuurlijk, dus ook deze materie. We hebben een lijst gekregen 
met ca. 130 punten verdeeld over veertien programma’s, deze lijst hebben we 
als fractie besproken. Daarna heb ik voor mijzelf wat selecties gemaakt, een 1e 
keuze, 2e keuze en een 3e keuze; deze keuze heb ik ingeleverd bij de secreta-
ris. De andere leden van de fractie hebben dit ook gedaan. Vervolgens hebben 
de secretaris en de voorzitter een verdeelsleutel gemaakt tussen alle wensen 
van de fractieleden. De volgende fractievergadering is dit alles besproken en 
hebben we met z’n allen de keuzes gemaakt, aan mij is financiën toebedeeld, 
wat ook binnen mijn keuzes viel.
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6. Wat verwacht u van de SGP-fractie in z’n geheel als bijdrage aan de 
gemeente(raad)?  
Allereerst hebben wij de plicht de standpunten van de SGP op grond van Gods 
Woord uit te dragen. Anderzijds zullen wij in de praktische zaken onze visie zo 
veel mogelijk proberen te plaatsen.
Dit voelen wij ons ook verplicht als de grootste partij van Reimerswaal.

7. Hebt u nog een slotopmerking?
Ik heb er zin in en als de Heere het schenkt, zal ik mij er voor inzetten om dit 
werk ook op een goede manier te doen.

Bedankt voor uw medewerking aan dit vraaggesprek!

Cees van den Bovenkamp
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Uit de Raad 2
Hierbij het vraaggesprek met Hans Rottier uit Yerseke, eveneens een 
nieuw raadslid voor onze SGP-fractie van Reimerswaal.

1. Geef de lezers a.u.b. eens iets meer achtergrondinformatie: uw leeftijd, 
opleiding, gezinssituatie, woonplaats nu, enz.:
Mijn naam is Hans Rottier en ben woonachtig in Yerseke en 30 jaartjes jong. 
Ik ben getrouwd met Gerdine en we hebben drie kinderen: Edward, Annelinde 
en Collin. Wat school betreft ben ik begonnen op de Ds. G.H.Kerstenschool te 
Yerseke. Vervolgens de MAVO in Krabbendijke (Calvijn College). Dat was het 
Reimerswaalse deel. Vervolgens probeerde ik verder te kijken bij de buurge-
meenten en heb de MTS Elektrotechniek in Bergen op Zoom (Markiezaat Col-
lege) doorlopen.  Daarna heb ik de HTS Elektrotechniek (Hogeschool Zeeland) 
in Vlissingen doorlopen. Na de  HTS ben ik begonnen als tekenaar/construc-
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teur bij Uticon Ingenieursbureau te Bergen op Zoom. Vervolgens heb ik als pro-
jectengineer vele projecten uitgewerkt. In 2009 ben ik als  projectleider gaan 
werken bij Delmeco Raadgevend ingenieursbureau te Goes. Het is een verant-
woordelijke en boeiende functie met vele interessante technische projecten. 

2. Wat stelt u zich voor van het raadslidmaatschap voor de SGP?
Het is belangrijk om te realiseren wat we voorstaan als SGP. De SGP is geen 
doel op zichzelf, maar ze wil een middel zijn om Gods Woord tot meerdere 
erkenning te brengen in de samenleving. Dat is de essentie en het bestaans-
recht van onze partij. Een punt is wel dat de te behandelen punten vaak zakelijk 
van aard zijn. Het gaat dan over technische of financiële aspecten en is er min-
der ruimte voor een principieel geluid. Bij onderwerpen, zoals bijvoorbeeld de 
discussie rond de Tour de France,  proberen we het bijbelse geluid te vertolken. 
Mijn streven is om een gefundeerde bijdrage te leveren aan het besturen van de 
gemeente van Reimerswaal.  

3. Welke zaken zullen D.V. zeker aan de orde komen in de komende jaren 
c.q. in het komende jaar?
Een van de punten die de gemeente bezighoudt is de komende bezuinigingen. 
Het is momenteel nog niet bekend hoeveel er precies bezuinigd moet worden, 
maar er wordt gedacht aan ca. drie miljoen euro op een totaal van vijftig miljoen 
euro. Dat betekent dat er keuzes gemaakt moeten worden. In een bezuinigings-
commissie, waarvan fractiegenoot V. Janszen deel uitmaakt, worden  allerlei 
scenario’s uitgewerkt die aan de raad voorgelegd zullen worden. 
Een ander onderdeel is de gebiedsvisie Yerseke. Er wordt volop nagedacht over 
de invulling van Yerseke ten aanzien van visserij, aquacultuur, etc. Op 20 april 
2010 is tussen de gemeente en de vertegenwoordigers van de Oestersector 
gezamenlijk een actieplan Oesterputten ondertekend. Doel is om naast de cul-
tuurhistorische waarde ook de economische functie te handhaven en het een 
en ander grondig op te knappen.
Er zijn nog veel meer punten te noemen, zoals het plan Kelders Krabbendijke, 
het project Meer Waarde, herinrichting van de havens Yerseke, etc.  U, jij bent 
van harte welkom tijdens de raadsvergaderingen om daar verder kennis van te 
nemen. 

4. Wat is uw persoonlijke portefeuille?
Mijn persoonlijke portefeuille is voornamelijk welzijn. De portefeuilles van de 
fractie zijn afgestemd op zogenaamde programma’s waarin verschillende pro-
ducten zijn gebundeld. De  programma’s ‘verstrekken subsidies’ en ‘verstrek-
ken individuele (sociale) voorzieningen’ horen bij mijn portefeuille. Hierbij kan 
gedacht worden aan uitkeringen, voorzieningen gehandicapten, enzovoort.
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5. Vertel daar a.u.b. eens iets meer over. Hebben zaken uit de u toege-
kende portefeuille ook uw bijzondere interesse? Hoe komt zo’n portefeuil-
leverdeling tot stand?
Er zijn totaal veertien programma’s die een logische verzameling zijn van pro-
ducten. Bijvoorbeeld programma negen ‘verstrekken individuele voorzieningen’ 
bestaat uit: 

* Uitkeringen 
* Trajectbegeleiding
* Verbetering inkomenssituatie
* Financiële dienstverlening
* Maaltijden / alarmering
* Inburgering nieuwkomers. 
* Huishoudelijke verzorging
* Participatie budget
* Voorzieningen gehandicapten

De portefeuilleverdeling wordt in goed onderling overleg vastgesteld en zoveel 
mogelijk afgestemd op de gemeentelijke programma’s. Een aantal fractiege-
noten houden zich bezig met de zogenaamde ‘harde sector’ te weten  M.J. 
van den Berge, M. Sinke en A. van Stee. V. Janszen is fractievoorzitter en ver-
antwoordelijk voor openbare orde en veiligheid, J. Murre richt zich op finan-
ciën.  M. Bruinooge en mijn persoon houden zich vooral bezig met de ‘zachte 
sector’ zoals onderwijs en welzijn.  Bij de verdeling van de portefeuilles wordt 
logischerwijs rekening gehouden met de portefeuilles die vrijkomen na de her-
verdeling binnen de fractie. We hebben besloten om na een jaar de portefeuille-
verdeling te evalueren om te kijken of deze logisch zijn verdeeld en in hoeverre 
ze aansluiten bij de persoonlijke voorkeur en interesse. Hierbij merk ik wel op 
dat we de luxe hebben om iets te verdelen. Als je maar alleen of met twee per-
sonen een fractie vormt, ‘mag’ je bijna alles doen. Tot slot ben ik gekozen tot 
fractiesecretaris en probeer op die manier een nuttige bijdrage te geven aan 
de voorbereiding en notulen van de fractievergaderingen met de bijbehorende 
post en correspondentie.

6. Wat verwacht u van de SGP-fractie in z’n geheel als bijdrage aan de 
gemeente(raad)?
We mogen gelukkig een grote fractie hebben. Dan is het ook logisch dat we 
een gedegen inbreng hebben in de te behandelen onderwerpen.  Mijn verwach-
ting is dat we verder toewerken naar ‘fractiespecialisten’ die op hun portefeuille 
volop bevraagd kunnen worden over de onderdelen van hun portefeuille. Dat 
zal natuurlijk met alle gebrek en tekort zijn, maar toch is het goed bepaalde 
idealen te hebben. We hebben besloten dat  ieder fractielid een eigen porte-
feuille heeft waar hij de eerste man van is, zich verantwoordelijk voor voelt en 
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automatisch daarvoor het woord voert.  Tevens hebben we per kern een fractie-
lid aangewezen waarvoor hij het aanspreekpunt is. Voor meer informatie wil ik 
doorverwijzen naar de website www.reimerswaal.sgp.nl die door onze  actieve 
en gewaardeerde SGP-jongeren wordt bijgehouden. 

7. Hebt u nog een slotopmerking?
Naast alle praktische zaken blijft het gebed voor dit werk het allerbelangrijkste. 
Wij zijn ook maar gewone mensen met gebreken en tekorten. Het beginsel wat 
we voorstaan komt steeds meer onder druk te staan. Daarom wek ik ieder op 
om trouw op de SGP te stemmen en zijn meeleven te laten zien in het bezoeken 
van SGP-vergaderingen, tijdredes of andere bijeenkomsten. Het beginsel wat 
we voorstaan is het waard uitgedragen te worden en het beoogd het  welzijn  
van iedere inwoner van Reimerswaal. 

Bedankt voor uw medewerking aan dit vraaggesprek!

Cees van den Bovenkamp
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Contactgegevens SGP fractie rev 5 dd 31-05-2010 

Raadsperiode  2010-2014 Blad 1 van 1 

M.J. van den Berge M. Bruinooge (Vervangend fractievoorzitter)

Fractieportefeuille (s):  
• Economische zaken
• Milieu 
• Volkshuisvesting 
• Bouwgrondexploitatie

Contactpersoon: Buitengebied 

Fractieportefeuille (s):
• Onderwijs en Welzijn  

Contactpersoon: Kruiningen en Hansweert-dorp

Capelleweg 13 Rijksweg 79 
4416 PN Kruiningen 4416 BC Kruiningen 
0113 38 33 30 0113 38 33 83  
06 53 41 97 00 06 19 28 81 05 
mjvdberge@kliksafe.nl  rienbruinooge@kpnplanet.nl  

  

V. Janszen (fractievoorzitter) J.  Murre (fractiepenningmeester)

Fractieportefeuille (s):  
• Bestuur, Informatie en Automatisering 
• Organisatie en Personeelszaken 
• Sociale- en burgerzaken 

Contactpersoon: Rilland-Bath

Fractieportefeuille (s):  
• Financiën 

Contactpersoon: Krabbendijke

Ouwerdingestraat 10 Zuidweg 18  
4411 CG Rilland 4413 NM Krabbendijke 
0113 55 17 09 0113 50 43 83 
06 81 36 17 34 06 53 81 13 51 
v.janszen@kliksafe.nl am@murre.nl 

  

J.A. Rottier (fractiesecretaris) J.P. Sinke  (wethouder)

Fractieportefeuille (s):
• Subsidies  
• Individuele Voorzieningen  

Contactpersoon: Yerseke (dorp)

Portefeuilles: 
• ruimtelijk en economisch  
• beleid 
• w.o.-ruimtelijke ordening 

- dorpsvernieuwing 
- volkshuisvesting 
- bouwgrondexploitatie 

• vergunningverlening en handhaving 
(bouwen,  milieu en bijzondere  wetten) 

Stenge 29 Aalbessestraat 14 
4401 EP Yerseke 4413 DE Krabbendijke 
0113 57 21 96 0113 50 24 57  
06 15 87 49 14 (werk) - 
jarottier@kpnmail.nl j.p.sinke@zeelandnet.nl 

  

M. Sinke A. van Stee 

Fractieportefeuille (s):
• Gemeentewerken 

Contactpersoon: Oostdijk, Waarde 

Fractieportefeuille (s):  
• Ruimtelijke Ordening 
• Dorpsvernieuwing 
• Vissershaven,jachthaven  

Contactpersoon: Yerseke (Visserij, Havens)

2e Vlietweg 21 Azalealaan 22 
4415 EA Oostdijk 4401 GT Yerseke 
0113 50 15 75 0113 57 22 58   
06 15 08 69 26  - 
msinke@kliksafe.nl avanstee@kliksafe.nl  
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Impressie verkiezingsavond 9 juni 2010
Het vierde kabinet Balkenende heeft de rit niet kunnen uitzitten. Over de kwes-
tie Uruzgan werden de coalitiepartijen het niet eens en daardoor kon de kabi-
netsval volgens de PVDA niet uitblijven. 
Al vrij snel daarna werd bekend dat er 9 juni 2010 landelijke verkiezingen gehou-
den zouden worden om te komen tot een nieuw kabinet. Ook de SGP heeft 
haar voorbereidingen getroffen. In Reimerswaal zagen we de verkiezingspos-
ters met dhr. Van der Staaij regelmatig terugkomen in het straatbeeld. Vanuit de 
verschillende Kiesverenigingen in Reimerswaal zijn ook twintig gemeenten in 
Noord-Brabant van de SGP posters voorzien. 

De delegatie uit Krabbendijke die de verkiezingsavond in Wassenaar heeft bij-
gewoond voelde de spanning die er deze avond was…..
Rond de klok van negen uur is de kelder van het hotel waar de SGP haar verkie-
zingsavond houdt behoorlijk gevuld met mannen en vrouwen met oranje sjaals. 
Om 21.00 uur geeft de NOS de eerste prognose door: CDA verliest fors, PVDA 
en VVD zijn in een nek aan nek race verwikkeld, PVV is de grote winnaar.
We vragen aan de voorlichter Menno de Bruyne wat hij voor de SGP verwacht: 
”Er is een goede campagne gevoerd, de verkiezingsavonden zijn goed bezocht. 
Door de lagere opkomst hebben we moed op een derde zetel”
Aan dhr. Van der Vlies vragen we hoe hij deze avond ervaart: “Toch wel met 
een weemoedig gevoel, we moeten het los gaan laten waar we zoveel jaren 
mee bezig zijn geweest. Ik heb nog wel mijn aandeel geleverd in de campagne 
maar nu meer op de achtergrond natuurlijk. De voorlopige uitslag baart me wel 

Uitslagen Reimerswaal 1998 - 2010
1998 2002 2003 2006 2010

Opkomst in % stemmen in % stemmen in % stemmen in % stemmen in % stemmen

76,7 11.243 83,2 12.449 85,5 12.788 84,9 12.888 81,4

Partij

SGP 27,7 3.119 27,7 3.448 26,4 3.371 27,3 3.518 30,0  3.724

CU 5,9 663 3,6 444 2,4 304 5,0 648 4,6 567

CDA 14,7 1.651 26,6 3.305 31,8 4.067 27,9 3.591 16,1 2.004

PvdA 21,1 2.368 8,7 1.085 15,2 1.940 11,6 1.491 10,2 1.258

VVD 18,9 2.127 9,7 1.205 11,9 1.518 9,4 1.214 12,9 1.606

PVV 14,1 1.754

Gr.Links 2,0 254

SP 2,0 224 2,7 338 3,4 433 10,1 1.296 6,5 813

D 66 1,9 235

PvdD 0,8 103

Overig 0,9 113
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zorgen want een grote winnaar is de PVV en die zal zich denk ik niet binden aan 
het CDA en de VVD”. 

Welke herinneringen heeft u aan Reimerswaal?
“Het was altijd plezierig samenwerken in Reimerswaal. We zijn daar best veel 
geweest omdat het een echt SGP bolwerk is”.
Rond de klok van 21.55 uur komt de eerste uitslag binnen, de gemeente 
Rozendaal. Direct daarna Schiermonnikoog en de eerste stemmenwinst voor 
de SGP is binnen.
Op een groot scherm zien we de verschillende lijsttrekkers hun aanhang bezoe-
ken en horen wij ze hen toespreken. Om 22.45 uur wordt het in de kelder wel 
erg stil en de reden is dat de heer Balkenende de CDA-aanhang gaat toespre-
ken. Hij trekt zijn conclusies uit het grote verlies wat het CDA heeft geleden en 
treedt af als partijleider en keert ook niet terug in de Tweede Kamer. 
De uitslagen komen maar heel langzaam binnen, om half twaalf zijn er nog maar 
vijf uitslagen bekend. Het effect van het rode potlood is duidelijk merkbaar.
Als de uitslag van Dirksland op het scherm staat vragen wij dhr. Stoop (nummer 
4 op de SGP-kandidatenlijst en burgemeester van Dirksland) om een reactie.
“De PVV boekt een opvallende winst in Dirksland en is bijna gelijk aan de VVD. 
Gelukkig weet de SGP ook winst te boeken”. 
Denkt u dat de derde zetel voor de SGP erbij komt?
“We hopen het wel maar we moeten wel beseffen dat we dan wel 35000 stem-
men meer nodig hebben dan in 2006”.
Enkele minuten over twaalf neemt de voorzitter van de SGP-jongeren het woord 
en feliciteert mevrouw Van der Vlies met haar verjaardag. Ook meneer Van der 
Vlies wordt gefeliciteerd omdat hij deze dag precies 29 jaar kamerlid is.
Om 0.30 uur is 11% van de stemmen binnen en heeft de SGP 582 stemmen 
meer dan in 2006. In de wandelgangen horen we vooral dat een derde zetel 
alleen maar kan wanneer er een restzetel te verdelen zou zijn tussen de CU en 
de SGP.

We vragen de heer Kolijn om een reactie op de voorlopige uitslag:
“In de eerste plaats is het een dramatische avond. De christelijke partijen zijn in 
zetelaantal gehalveerd. Dan komen er toch direct gedachten bij me boven van 
wat betekent dit voor de vrijheid van onderwijs e.d. In de tweede plaats is een 
nieuwe regering vormen bijna niet mogelijk. Het politieke landschap is enorm 
versnipperd. In de derde plaats zijn de uitslagen die nu binnen zijn hoopgevend 
voor de SGP. Wel vraag ik me momenteel nog af of de winst echt stemmenwinst 
is of alleen in percentage omdat de totale opkomst lager is”. 
Ook de heer Van der Staaij is bereid om enkele vragen met ons door te nemen 



16

en ook hij geeft aan dat hij de uitslag voor het CDA dramatisch vindt. Ook het 
verlies van de CU doet pijn.
En wat vindt u van de SGP-uitslagen tot op heden?
“De SGP laat een stabiel beeld zien, we hopen nog steeds op de derde zetel. 
Maar feit is dat de christelijke politiek een enorme dreun krijgt”.
Verrast de uitslag van de PVV u?
“Nee, ik had dit verwacht. Deze partij weet de bevolking op een bepaalde 
manier aan te spreken”. 
Ziet u al mogelijkheden om een coalitie te vormen?
‘Nee, deze uitslag geeft hoofdbrekens en maakt de vorming van een coalitie erg 
moeilijk.’
Op het moment dat we met dhr. Van der Staaij in gesprek zijn komt ook de uit-
slag van de gemeente Reimerswaal binnen. De aanwezigen reageren enthousi-
ast op de stemmenwinst die ook in Reimerswaal geboekt is.
Omdat ook de volgende dag gewoon weer een werkdag is besluiten we om 
0.45 uur de thuisreis te aanvaarden. We zien terug op een mooie en spannende 
avond die goed georganiseerd was. 
We wensen onze SGP-fractieleden Gods zegen toe en wijsheid in de taak die 
op hun schouders rust. Vanuit Reimerswaal hopen wij met u mee te leven.

J.W.K. Zandee en A.M. Bliek     


